
Jegyzőkönyv

Készült: A Polgármesteri Hivatal Tanácskozótermében Balmazújváros Város Önkormányzat 
Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottságának 2010. január 26-i nyílt üléséről.

Jelen vannak: Bizottság részéről: mellékelt jelenléti ív szerint.
Polgármesteri Hivatal részéről: Emődi Sándor, Leiter Katalin osztályvezetők.
Első Vagyonkezelő és Fejlesztő Kft. részéről: Rácz Attila
                                                    

 
Hegedűs János bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a 

Bizottság 4  fővel határozatképes.

Hegedűs János bizottsági elnök: A napirenddel kapcsolatban: első pontként tárgyalnánk a 2. 
napirendi  pontot,  aztán  a  meghívóban  szerepelő  napirend szerint  mennénk  tovább,  illetve 
felvennénk hét előterjesztést, melyből egy saját hatáskör: Előterjesztés a Dózsa Gy. u. 10-12. 
sz. alatti üzlethelyiségek bérleti díja tárgyában, Előterjesztés a „Balmazújváros 01” kötvény 
lekötése tárgyában, Előterjesztés vízterhelési díj lakosságtól való átvállalására vonatkozóan, 
Előterjesztés  az  „Időszakos  gyermekfelügyelet  biztosítása  Balmazújvároson”  (LEKI)  című 
pályázat tárgyában, Előterjesztés az ÉAOP-4.1.3/B-2008-0006 Bölcsőde bővítés és felújítás 
Balmazújvároson  című  pályázat  tárgyában,  Előterjesztés  iskolatej  biztosítása  az  általános 
iskolai  tanulók  számára  című  pályázat  tárgyában,  Előterjesztés  Balmazújváros  Város 
Önkormányzatának 4/2010. (I. 15.) és 8/2010. (I. 15.) sz. határozatok kiegészítése tárgyában. 
A módosított,  kiegészített  napirenddel kapcsolatban kérdés,  észrevétel  van-e? Amennyiben 
nincs, ki ért egyet a módosított, kiegészített napirendi pontok tárgyalásával?

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottsága 4 
igen szavazattal elfogadta a módosított, kiegészített napirendi pontok tárgyalását.

1. napirend: Beszámoló az Első Vagyonkezelő és Fejlesztő Kft. 2009. évi II. féléves 
munkájáról.

Bodó László bizottsági tag: Az anyagból az derült ki, és még magam is kételkedtem abban a 
dologban, hogy az Első Vagyonkezelő és Fejlesztő Kft. hogyan fogja majd ezeket az ide eső 
cégeket kézben tartani, és meg kellett állapítanom, hogy szerencsére, én legalábbis úgy láttam 
a beszámolóból, hogy előnyössé kezd válni. Gyakorlat kell, hogy kialakuljon, hogy korábban 
a Halomalja Kft-nek és a Városgazdálkodási Kft-nek is elég nagy összegű előleget adtunk, 
hogy tudjanak fejlődni és most erre nem volt igény idáig. Látszik, hogy fejlődés mutatkozik a 
Halomalja Kft-nél a termelésben, de még mindig nem nyereséges. Ha már nem kellett, nem 
kértek támogatást ahhoz, hogy tovább tudjanak működni emellett a termelés mellett, én ezt a 
beszámolót el tudom fogadni, mert már ez egy lépés.

Hegedűs János bizottsági elnök:  Nagyon kevés előfizetés lett programozva, előre lehetett 
tudni, hogy ilyen kevés érdeklődés lesz pl. a sportcsatorna iránt?
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Rácz Attila: A sportcsatorna éppen nem jó példa, 74 volt tervezve a sportcsatornában és csak 
36 lett, így helyes, de ez nem azt jelenti, hogy annyi van, ez azt jelent, hogy a 2009. évben 
ennyi  volt  a fejlesztési  terv. Nagyjából egész jól látjuk már,  hogy itt  a városban milyen a 
telítettség.  Nagyon kemény árérzékenység  tapasztalható,  most  amikor  ilyen  nehéz időszak 
van,  akkor  mindenki  csak  arra  figyel,  hogy hol  mit  kap  meg  olcsóbban.  Ez  az  egyetlen 
szempont,  sávszélesség  megy egyéb  kérdések  nem,  és  ez  nagyon  jól  visszatükröződik  az 
előfizetéseknek a belső átstrukturálódásában, ami alatt azt értem, hogy a korábbi előfizetőink 
közül is lényegesen többen választották a nyugdíjas csomagot, tehát az olcsóbb csomagot. 

Hegedűs János bizottsági elnök: Arra vonatkozóan van adat, hogy mennyien mondták fel a 
szerződést, vagy lejárt a hűségnyilatkozata és elment?

Rácz Attila:  Ez folyamatos, de alapvetően nem is a felmondással van problémánk, hanem 
inkább a nem fizetéssel. Hirtelen az utolsó 3 hónapban a lakossági befizetés elmaradás olyan 
mértékűvé nőtt, hogy most már lassan kezd a kezelhetetlen szintre átcsúszni. 

Hegedűs János bizottsági elnök: Van erre valami szabályzat?

Rácz  Attila:  Korábban  nem  volt  ilyen  szabályzat,  én  most  ezt  a  fizetési  elmaradást 
leszűkítettem 60 napra, korábban nem volt ilyen előírás, bíztunk abban, hogy időnként van 
egy kis nehézség, de amikor már olyan szintre jut el, hogy egy-egy háztartásnak már több ezer 
forintot meghaladó tartozása van és már esély sincs arra, hogy ezt visszafizeti, akkor a kikötés 
mellett döntünk. Megy a felszólítás és 60 nap után kezdünk el intézkedni. 

Hegedűs  János  bizottsági  elnök:  Kérdés,  hozzászólás  van-e,  amennyiben  nincs,  akkor 
szavazásra bocsátom a határozati javaslatot, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága 4 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

1/2010. (I. 26.) PVVB határozat

Beszámoló az Első Vagyonkezelő és Fejlesztő Kft. 2009. évi II. féléves munkájáról

Balmazújváros Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága az Első Vagyonkezelő és Fejlesztő Kft.  2009. évi  II.  féléves  munkájáról  szóló 
beszámoló határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Rácz Attila az ülésről távozott!

2. napirend:  Előterjesztés  egyesületek,  szervezetek  támogatására  vonatkozó 
pályáztatási rendszerről.

Kati  István bizottsági  tag:  Nekem az  a  véleményem,  hogy itt  a  bizottság  vagy konkrét 
javaslatokat tesz vagy az Intézményfelügyeleti,  Oktatási és Sportbizottságnak a javaslataira 
fog hagyatkozni.
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Hegedűs  János  bizottsági  elnök:  Kérdés,  hozzászólás  van-e,  amennyiben  nincs,  akkor 
szavazásra bocsátom a határozati  javaslatot,  azzal a kiegészítéssel,  hogy az összegről nem 
döntünk,  az  Intézményfelügyeleti,  Oktatási  és  Sportbizottság  döntésére  hagyatkozunk,  aki 
ezzel egyetért, kérem,szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága 4 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

2/2010. (I. 26.) PVVB határozat

Egyesületek, szervezetek támogatására vonatkozó pályáztatási rendszerről.

Balmazújváros Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága az egyesületek, szervezetek támogatására vonatkozó pályáztatási rendszerről szóló 
előterjesztés  határozati  javaslatát  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  azzal  a 
kiegészítéssel,  hogy  az  összegről  nem  döntünk,  az  Intézményfelügyeleti,  Oktatási  és 
Sportbizottság döntésére hagyatkozunk.

3. napirend: Beszámoló a Balmazújvárosi Városi Egészségügyi Szolgálat 2009. évi 
II. féléves munkájáról, valamint szakmai tervének éves értékelése.

Leiter Katalin osztályvezető: A pénzügyi dolgokról annyit tudok elmondani, hogy az anyag 
a pénzforgalmi adatokat tartalmazza jelenleg, de egy kettős könyvvitelt vezető vállalkozásnál 
még az év végi zárlati munkák, időbeli elhatárolások befolyásolják a mérlegkészítést és az 
egészségügyi  szolgálatnál  a  TB  3  hónapos  finanszírozás  csúszása  miatt  ez  elég  jelentős 
eltéréseket mutat. 

Hegedűs  János  bizottsági  elnök:  Kérdés,  hozzászólás  van-e,  amennyiben  nincs,  akkor 
szavazásra bocsátom a határozati javaslatot, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága 4 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

3/2010. (I. 26.) PVVB határozat

Beszámoló a Balmazújvárosi Városi Egészségügyi Szolgálat 2009. évi II. féléves 
munkájáról, valamint szakmai tervének éves értékelése

Balmazújváros Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága a Balmazújvárosi Városi Egészségügyi Szolgálat 2009. évi II. féléves munkájáról, 
valamint  szakmai  tervének  éves  értékeléséről  szóló  beszámoló  határozati  javaslatát 
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

4. napirend: Előterjesztés az üzletek éjszakai nyitvatartási rendjéről szóló 13/2008. 
(IV. 24.) B.újv. Ör. számú rendelet módosítása tárgyában.
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Kati István bizottsági tag: A BAKI egyszer már leírta kérelmében, hogy a pénteki napot 
szeretné, hogy tovább nyitva legyen és ő azt a napot kéri, hogy legyen hajnal 5 óráig nyitva, a 
szombati  napra meg azt mondta,  hogy jó neki a 22 óra. Most azt  kéri,  hogy a pénteki és 
szombati napon is hajnal 5 óráig legyen nyitva. Úgy gondolom, hogy hoztunk egy rendeletet, 
és lassan már odajutunk, hogy teljesen felesleges volt. Talán azt el tudnám fogadni, ha azt írta 
volna le a BAKI Egyesület, hogy nem a pénteki nap a jó, hanem a szombati nap, és akkor 
pénteken legyen 22 óráig, szombaton meg hajnal 5 óráig nyitva, de itt nem azt kéri, hanem 
azt, hogy mind a két nap legyen hajnal 5 óráig nyitva.

Bodó László bizottsági tag: Ha azt nézzük, hogy a nehéz gazdasági válság közepette kell egy 
vendéglátó egységnek fenntartania magát, más lesz a helyzet, ha esetleg megépül az Arany 
János  utcán  a  szórakozó  épület  a  fiatalságnak.  Ha  most  azt  vesszük  figyelembe,  hogy 
munkaszüneti nap, és ő betartja, amit ígért, akkor úgy gondolom, megengedhető a szombati 
nap is.

Berecz János bizottsági tag:  Más településeken,  amelyek hasonlóak, mint Balmazújváros 
meg lett-e vizsgálva, nézve, hogy ott mi a gyakorlat?

Kati  István  bizottsági  tag:  Ezt  nem  lehet  összehasonlítani  más  településsel,  az  épített 
környezet befolyásol mindent, hogy mi van a környékén annak a szórakozóhelynek. 

Hegedűs János bizottsági elnök: A kérelmében leírja, hogy miért szeretné mind a két napot.

Berecz János bizottsági tag: Ezek este 10 óráig beleférnek. 

Bodó László bizottsági tag: Az Arany János utcán mikor épül meg az Ifjúsági Ház?

Emődi Sándor osztályvezető: Pályázatra lett beadva, először saját forrásból terveztük, de jött 
egy 50 %-os pályázati lehetőség. 

Bodó  László  bizottsági  tag:  Ha  ez  hamarosan  megépül,  akkor  viszont  döntsünk  a  b. 
alternatíva mellett.

Hegedűs  János  bizottsági  elnök:  Kérdés,  hozzászólás  van-e,  amennyiben  nincs,  akkor 
szavazásra  bocsátom  a  b.  alternatívát,  a  határozati  javaslatot,  aki  ezzel  egyetért,  kérem, 
szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága 4 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

4/2010. (I. 26.) PVVB határozat

Az üzletek éjszakai nyitvatartási rendjéről szóló 13/2008. (IV. 24.) B.újv. Ör. számú 
rendelet módosítása tárgyában.

Balmazújváros Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága az  üzletek  éjszakai  nyitvatartási  rendjéről  szóló  13/2008.  (IV.  24.)  B.újv.  Ör. 
számú  rendelet  módosítása  tárgyában  szóló  előterjesztés  b.  alternatíváját,  a  határozati 
javaslatot elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.
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5. napirend: Az Alföld Szakképző Szakképzés-szervezési Nonprofit Kiemelkedően 
Közhasznú Korlátolt Felelősségű Társaság 2010. évi üzleti tervének elfogadása.

Hegedűs  János  bizottsági  elnök:  Kérdés,  hozzászólás  van-e,  amennyiben  nincs,  akkor 
szavazásra bocsátom a határozati javaslatot, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága 4 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

5/2010. (I. 26.) PVVB határozat

Az Alföld Szakképző Szakképzés-szervezési Nonprofit Kiemelkedően Közhasznú 
Korlátolt Felelősségű Társaság 2010. évi üzleti tervének elfogadása.

Balmazújváros Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága az Alföld Szakképző Szakképzés-szervezési Nonprofit Kiemelkedően Közhasznú 
Korlátolt  Felelősségű  Társaság  2010.  évi  üzleti  tervének  elfogadásáról  szóló  előterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

6. napirend:  A  Debrecen  TISZK Térségi  Integrált  Szakképző  Központ  Oktatási 
Szolgáltató  Nonprofit  Kiemelkedően  Közhasznú  Kft.  2010.  évi  üzleti  tervének 
elfogadása.

Hegedűs  János  bizottsági  elnök:  Kérdés,  hozzászólás  van-e,  amennyiben  nincs,  akkor 
szavazásra bocsátom a határozati javaslatot, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága 4 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

6/2010. (I. 26.) PVVB határozat

A Debrecen TISZK Térségi Integrált Szakképző Központ Oktatási Szolgáltató 
Nonprofit Kiemelkedően Közhasznú Kft. 2010. évi üzleti tervének elfogadása.

Balmazújváros Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága a  Debrecen  TISZK Térségi  Integrált  Szakképző  Központ  Oktatási  Szolgáltató 
Nonprofit  Kiemelkedően  Közhasznú  Kft.  2010.  évi  üzleti  tervének  elfogadásáról  szóló 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

7. napirend:  Előterjesztés  folyószámla  hitelkeret  szerződés  meghosszabbítása 
tárgyában. 

Hegedűs  János  bizottsági  elnök:  A  szerződés  lejár  és  meg  kell,  hogy  hosszabbítsuk, 
ugyanazokkal a feltételekkel. Ez újabb egy év vagy meddig fog ez szólni?
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Leiter Katalin osztályvezető: 2010. június 30-ig az előterjesztés szerint.

Berecz János bizottsági tag: Félévente kell hosszabbítani?

Leiter Katalin osztályvezető: Lehet egy évre is. 

Berecz János bizottsági tag: Miért félévre?

Leiter Katalin osztályvezető: Február 01-én jár le és felvetődött egy bank váltás lehetősége. 

Hegedűs  János  bizottsági  elnök:  Kérdés,  hozzászólás  van-e,  amennyiben  nincs,  akkor 
szavazásra bocsátom a határozati javaslatot, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága 4 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

7/2010. (I. 26.) PVVB határozat

Folyószámla hitelkeret szerződés meghosszabbítása tárgyában.

Balmazújváros Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága a folyószámla hitelkeret szerződés meghosszabbítása tárgyában szóló előterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

8. napirend:  Előterjesztés  önkormányzati  tulajdonú  lakások  ellenőrzéséről  szóló 
beszámoló elfogadása tárgyában. 

Hegedűs  János  bizottsági  elnök:  Kérdés,  hozzászólás  van-e,  amennyiben  nincs,  akkor 
szavazásra  bocsátom  a  határozati  javaslat  a.  alternatíváját,  aki  ezzel  egyetért,  kérem, 
szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága 4 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

8/2010. (I. 26.) PVVB határozat

Önkormányzati tulajdonú lakások ellenőrzéséről szóló beszámoló elfogadása 
tárgyában.

Balmazújváros Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága az önkormányzati  tulajdonú lakások ellenőrzéséről  szóló beszámoló  elfogadása 
tárgyában  szóló  előterjesztés  határozati  javaslat  a.  alternatíváját  elfogadásra  javasolja  a 
Képviselő-testületnek.
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9. napirend: Előterjesztés a Balmazújváros, Sporttér utcai 5223/1 helyrajzi számú 
műfüves sportpálya üzemeltetési szerződésének kiegészítése tárgyában. 

Hegedűs  János  bizottsági  elnök:  Kérdés,  hozzászólás  van-e,  amennyiben  nincs,  akkor 
szavazásra bocsátom a határozati javaslatot, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága 4 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

9/2010. (I. 26.) PVVB határozat

A Balmazújváros, Sporttér utcai 5223/1 helyrajzi számú műfüves sportpálya 
üzemeltetési szerződésének kiegészítése tárgyában.

Balmazújváros Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága a  Balmazújváros,  Sporttér  utcai  5223/1  helyrajzi  számú  műfüves  sportpálya 
üzemeltetési  szerződésének  kiegészítése  tárgyában  szóló  előterjesztés  határozati  javaslatát 
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

10. napirend: Előterjesztés a Képviselő-testület 2010. évi munkatervének módosítása 
tárgyában. 

Hegedűs  János  bizottsági  elnök:  Kérdés,  hozzászólás  van-e,  amennyiben  nincs,  akkor 
szavazásra bocsátom a határozati javaslatot, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága 4 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

10/2010. (I. 26.) PVVB határozat

A Képviselő-testület 2010. évi munkatervének módosítása tárgyában.

Balmazújváros Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága a  Képviselő-testület  2010.  évi  munkatervének  módosítása  tárgyában  szóló 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

11. napirend:  Előterjesztés  Balmazújváros,  Böszörményi  út  100.  szám  alatti 
értékesítésre kijelölt ingatlan épület ideiglenes hasznosítása tárgyában. 

Emődi Sándor osztályvezető:  Ez az igény már az eladási időszakban jelentkezett,  itt  már 
ismert volt a vevő, ő is hozzájárult ahhoz, hogy ideiglenesen hasznosítsuk. Kányási István 
vállalkozó  kérte,  hogy  2-3  hónap  időtartamra,  míg  az  épületet  birtokba  nem  adjuk, 
használhassa  ideiglenesen,  ehhez  a  Király  Sándor  is  hozzájárult.  Vállalta,  hogy  az  itt 
jelentkező közüzemi díjakat megfizeti. Valamilyen összegű bérleti díjat meg kell állapítani a 
bizottságnak.
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Bodó László bizottsági tag: Ez mennyi idő volt, vagy csak ennyire akarta bérbe venni?

Emődi Sándor osztályvezető: Polgármester úrral is tárgyalt, hogy esetleg valamilyen olyan 
intézménynél, ahol ez szóba jöhetne fűtés alternatívaként az általa végzendő tevékenység.

Bodó László  bizottsági  tag:  Minimális  bérleti  díjat  meg kell  állapítani,  javaslom,  legyen 
2.000,- Ft.

Hegedűs  János  bizottsági  elnök:  Kérdés,  hozzászólás  van-e,  amennyiben  nincs,  akkor 
szavazásra bocsátom a határozati javaslatot, azzal a kiegészítéssel, hogy 2.000,- Ft + ÁFA/hó 
bérleti díjat állapít meg a bizottság, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága 4 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

11/2010. (I. 26.) PVVB határozat

A Balmazújváros, Böszörményi u. 100. szám alatti értékesítésre kijelölt ingatlan épület 
ideiglenes hasznosítása tárgyában.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága  –  figyelemmel  az  önkormányzat  vagyonáról  és  a  vagyongazdálkodásról  szóló 
15/2007.  (V.  24.)  Ör.  számú  rendeletre  –  az  értékesítésre  kijelölt  Balmazújváros, 
Böszörményi  u.  100.  szám alatti  vállalkozói  ingatlanon lévő műhely épületrész  ideiglenes 
hasznosításához  a  kiválasztott  vevő részére  történő birtokbavétel,  illetve  közmű mérőórák 
átírásáig hozzájárul Kányási István Balmazújváros, Északi sor 30/A. szám alatti lakos részére. 
Az  ideiglenes  tevékenység  az  önkormányzat  számára  is  hasznosítható  célra  szól,  ezért  a 
bizottság 2009. november 01-től 2010. január 05. napjáig 2.000,- Ft + ÁFA/hó bérleti díjat 
állapít meg.
Az ideiglenes használat időtartama alatt felmerült közmű költséget és díjakat, és a bérleti díjat 
számlázás alapján az ideiglenes használó köteles 8 napon belül megfizetni.
Felhatalmazza  a  Bizottság  Dr.  Tiba  István  polgármestert,  hogy  az  ideiglenes  használatra 
vonatkozó  megállapodást  kösse  meg.  Felkéri  a  Polgármesteri  Hivatal  jegyzőjét,  hogy  a 
megállapodás megkötésével és a számlázással kapcsolatos intézkedéseket tegye meg. 

Határidő: 2010. január 26. és folyamatos
Felelős: Dr. Tiba István polgármester
              Dr. Veres Margit jegyző

12. napirend:  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Pénzügyi,  Város-  és 
Vállalkozásfejlesztési Bizottságának 2010. évi munkatervének elfogadása.

Hegedűs János bizottsági elnök:  Legyen ugyanúgy, mint a tavalyi évben, a testületi ülést 
megelőző keddi napon, este fél hattól, egyedül a február hónapiban lesz módosítás. Kérdés, 
hozzászólás  van-e,  amennyiben  nincs,  akkor  szavazásra  bocsátom a  határozati  javaslatot, 
azzal  a  kiegészítéssel,  hogy februárban 15-én legyen a  bizottsági  ülés,  aki  ezzel  egyetért, 
kérem, szavazzon.
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Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága 4 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

12/2010. (I. 26.) PVVB határozat

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Város- és Vállalkozásfejlesztési 
Bizottságának 2010. évi munkaterve.

Balmazújváros Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága  a  Bizottság  2010.  évi  munkatervét  elfogadta,  azzal  a  módosítással,  hogy 
februárban 15-én legyen a bizottsági ülés.

13. napirend: Előterjesztés a Dózsa Gy. u. 10-12. sz. alatti üzlethelyiségek bérleti díja 
tárgyában.

Emődi Sándor osztályvezető: 2 bérlő kéri, hogy ne emelkedjen az inflációval a bérleti díj. 

Hegedűs János bizottsági elnök:  Ezt úgy kellene átgondolni, hogy vagy minden bérlőnek 
emeljük az inflációval, vagy egyiknek sem.

Kati István bizottsági tag: Ha nem engednénk sehol sem, mennyi lenne kb.?

Emődi Sándor osztályvezető:  Éves szinten az infláció több százezer forint bevétel kiesést 
jelentene.

Kati István bizottsági tag: Ugyanaz a véleményem, mint az elnök úrnak vagy mindenkinek 
vagy senkinek sem engedünk.

Hegedűs János bizottsági elnök:  Az adócsökkentéssel tudtuk támogatni a balmazújvárosi 
vállalkozókat,  a mi nehéz helyzetünkre való tekintettel,  további  kedvezményt  nem tudunk 
adni. Kérdés, hozzászólás van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra bocsátom a határozati 
javaslat b. alternatíváját, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága 4 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

13/2010. (I. 26.) PVVB határozat

A Dózsa Gy. u. 10-12. sz. alatti üzlethelyiségek bérleti díja tárgyában.

Balmazújváros Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 15/2007. 
(V. 24.) B.újv. Ör. sz. rendelet 7. § (4) bek. b.) pontja alapján az önkormányzat tulajdonában 
lévő, Dózsa Gy. u. 10. sz. alatti található, Béke Agrárszövetkezet (4220 Hajdúböszörmény, 
Hajdúkerület u. 6. sz.) és Buglyó Ferenc (4060 Balmazújváros, Fazekas M. u. 11. sz. alatti 
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lakos) által  bérelt üzlethelyiségek bérleti  díjának csökkentésére vonatkozó kérelmeket nem 
támogatja. A bérleti díjat az inflációval emelten állapítja meg.

Felkéri  a  Polgármesteri  Hivatal  jegyzőjét,  hogy  a  bizottság  döntéséről  tájékoztassa  a 
kérelmezőt.

Határidő: A határozat közlésére: 2010. 02. 15.
Felelős: Dr. Tiba István polgármester
              Dr. Veres Margit jegyző

14. napirend: Előterjesztés a „Balmazújváros 01” kötvény lekötése tárgyában.

Leiter Katalin osztályvezető:  A 300.000 eFt lekötés 2010. február 01. napján lejár, illetve 
2010.  február  28-án  jár  le  a  100.000  eFt  lekötött  betét,  ami  most  a  Pocsaj  és  Vidéke 
Takarékszövetkezetnél van lekötve, mert kedvezőbb kamatot ígért most is, mint az ERSTE. 
Viszont az ERSTE Bank csak akkor adja ki az igazolást a pályázati önerő meglétéről, hogyha 
nála kötjük le. A 437.800 eFt-ot úgy tudjuk elérni a pályázati önerő meglétéről, hogyha most 
a 300 mFt-ot,  illetve a 100 mFt-ot az ERSTE-nél helyezzük el,  illetve most 80-90 mFt a 
számlaegyenleg. Tehát a 437 mFt-nak az ERSTE-nél kell lenni, hogy kiadja ezt az igazolást.

Hegedűs  János  bizottsági  elnök:  Kérdés,  hozzászólás  van-e,  amennyiben  nincs,  akkor 
szavazásra bocsátom a határozati javaslatát, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága 4 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

14/2010. (I. 26.) PVVB határozat

A „Balmazújváros 01” kötvény lekötése tárgyában.

Balmazújváros Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága a „Balmazújváros 01” kötvény lekötése tárgyában szóló előterjesztés határozati 
javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

15. napirend:  Előterjesztés  vízterhelési  díj  lakosságtól  való  átvállalására 
vonatkozóan.

Leiter Katalin osztályvezető:  Tavaly 6,50 Ft+ÁFA/m3 volt, most 4,40 Ft+ÁFA/m3, tavalyi 
évben 3.056.000,- Ft-ba került az önkormányzatnak, hogy átvállalta a vízterhelési díjat, most 
2.179.000,-Ft várható kiadást jelent. 

Hegedűs  János  bizottsági  elnök:  Kérdés,  hozzászólás  van-e,  amennyiben  nincs,  akkor 
szavazásra  bocsátom  a  határozati  javaslat  a.  alternatíváját,  aki  ezzel  egyetért,  kérem, 
szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága 4 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:
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15/2010. (I. 26.) PVVB határozat

Vízterhelési díj lakosságtól való átvállalására vonatkozóan.

Balmazújváros Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága a vízterhelési  díj  lakosságtól  való átvállalására  vonatkozóan szóló  előterjesztés 
határozati javaslat a. alternatíváját elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

16. napirend:  Előterjesztés  az  „Időszakos  gyermekfelügyelet  biztosítása 
Balmazújvároson” (LEKI) című pályázat tárgyában.

Leiter Katalin osztályvezető: Benyújtottuk ezt a pályázatot, nyertünk és 814.925,-Ft összegű 
többlet saját forrás igénye van, mint ami a benyújtott pályázaton volt és erre kellene plusz 
fedezetet biztosítani, ami a Vízmű Zrt. társasággal szembeni végrehajtásból származó bevétel 
terhére történhet.

Hegedűs  János  bizottsági  elnök:  Kérdés,  hozzászólás  van-e,  amennyiben  nincs,  akkor 
szavazásra  bocsátom  a  határozati  javaslat  a.  alternatíváját,  aki  ezzel  egyetért,  kérem, 
szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága 4 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

16/2010. (I. 26.) PVVB határozat

Az „Időszakos gyermekfelügyelet biztosítása Balmazújvároson” (LEKI) című 
pályázat tárgyában.

Balmazújváros Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága az  „Időszakos  gyermekfelügyelet  biztosítása  Balmazújvároson”  (LEKI)  című 
pályázat tárgyában szóló előterjesztés határozati javaslat a. alternatíváját elfogadásra javasolja 
a Képviselő-testületnek.

17. napirend: Előterjesztés az ÉAOP-4.1.3/B-2008-0006 Bölcsőde bővítés és felújítás 
Balmazújvároson című pályázat tárgyában.

Leiter  Katalin  osztályvezető:  Itt  603.594,-Ft  összegű többletforrást  kell  biztosítani  és  ez 
ugyanúgy  a  Vízmű  Zrt.  társasággal  szembeni  végrehajtásból  származó  bevétel  terhére 
történhet.

Hegedűs  János  bizottsági  elnök:  Kérdés,  hozzászólás  van-e,  amennyiben  nincs,  akkor 
szavazásra  bocsátom  a  határozati  javaslat  a.  alternatíváját,  aki  ezzel  egyetért,  kérem, 
szavazzon.
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Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága 4 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

17/2010. (I. 26.) PVVB határozat

Az ÉAOP-4.1.3/B-2008-0006 Bölcsőde bővítés és felújítás Balmazújvároson című 
pályázat tárgyában.

Balmazújváros Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága az ÉAOP-4.1.3/B-2008-0006 Bölcsőde bővítés és felújítás Balmazújvároson című 
pályázat tárgyában szóló előterjesztés határozati javaslat a. alternatíváját elfogadásra javasolja 
a Képviselő-testületnek.

18. napirend: Előterjesztés iskolatej biztosítása az általános iskolai tanulók számára 
című pályázat tárgyában.

Leiter Katalin osztályvezető: 2010. február 01-től 2010. június 15-ig heti 2 napon, napi 0,2 
liter tejterméket biztosít a Sváb-Gasztro Kft. a Bocskai István és Kalmár Zoltán Egyesített 
Általános  Iskola  tanulói  számára.  Ez  200.000,-Ft-ba  kerülne  és  a  Vízmű  Zrt.  társasággal 
szembeni végrehajtásból származó bevétel terhére lenne biztosítva.

Hegedűs  János  bizottsági  elnök:  Kérdés,  hozzászólás  van-e,  amennyiben  nincs,  akkor 
szavazásra bocsátom a határozati javaslatot, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága 4 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

18/2010. (I. 26.) PVVB határozat

Iskolatej biztosítása az általános iskolai tanulók számára című pályázat tárgyában.

Balmazújváros Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága  az iskolatej  biztosítása  az  általános  iskolai  tanulók  számára  című  pályázat 
tárgyában  szóló  előterjesztés  határozati  javaslatát  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-
testületnek.

19. napirend: Előterjesztés Balmazújváros Város Önkormányzatának 4/2010. (I. 15.) 
és 8/2010. (I. 15.) sz. határozatok kiegészítése tárgyában.

Leiter  Katalin  osztályvezető:  Döntött  a  testület  arról,  hogy  hitelt  vesz  fel  a  fürdő 
beruházáshoz a  200 mFt-os plusz önerő biztosítása tárgyában,  illetve,  amennyiben nyer  a 
városrehabilitációs  pályázat,  annak  az  önerejéhez.  Ahhoz,  hogy  a  Pocsaj  és  Vidéke 
Takarékszövetkezet  kiadja  a  hitelígérvényt,  fedezetet  kér  és  abban  az  esetben  tudja  ezt 
megtenni.
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Hegedűs  János  bizottsági  elnök:  Kérdés,  hozzászólás  van-e,  amennyiben  nincs,  akkor 
szavazásra bocsátom a határozati javaslatot, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága 4 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

19/2010. (I. 26.) PVVB határozat

Balmazújváros Város Önkormányzatának 4/2010. (I. 15.) és 8/2010. (I. 15.) sz. 
határozatok kiegészítése tárgyában.

Balmazújváros Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Város-  és  Vállalkozásfejlesztési 
Bizottsága Balmazújváros Város Önkormányzatának 4/2010. (I. 15.) és 8/2010. (I. 15.) sz. 
határozatok  kiegészítése  tárgyában  szóló  előterjesztés  határozati  javaslatát  elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek.

Mivel több napirend nem volt és kérdés, hozzászólás nem merült fel,
 így a bizottság elnöke az ülést bezárta.

Kmf.

             

                                                                                                      
Hegedűs János         Posta Erika
bizottsági elnök     jegyzőkönyvvezető

13


